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 Maastricht, 14 augustus 2023  

 

 Betreft: Schriftelijke vragen PvdA - Sluiting De Gouwe Pottenberg per 1 september a.s.  

  

Geacht college,  

 

Met de sluiting per 01 september a.s. van de voedselbank De Gouwe op Pottenberg komen tussen 

de 500-750 gebruikers zonder ondersteuning te zitten en dat zeker tot 1 november a.s. 

De reden voor deze sluiting is het opzeggen van het huurcontract per 1 september a.s. Dit geldt 

eveneens ook voor alle kinderen die gebruik maken van de stichting kind hulp Maastricht, waar men 

schoenen, kleding en fietsen kan bekomen. Bij ons als fractie van de PvdA Maastricht voelt dit niet 

goed en vragen wij ons af of er geen tussentijdse oplossing te vinden is? 

 

Wij hebben de volgende vragen aan het college. 

 

1. Vindt u het een gemeentelijke taak dat organisaties als De Gouwe, Stichting kindhulp 

Maastricht, Stichting Leergeld en o.a. Dress For Succes geholpen worden aan ruimten, van 

waaruit zij hun gebruikers kunnen bedienen? 

2. Pottenberg is aangewezen als een van de twee veerkrachtige wijken in Maastricht. De kracht 

van veerkracht is juist om samen met de bewoners aan de slag te gaan. Hoe kijkt u in het kader 

van veerkracht naar het feit dat tussen de 500-750 gebruikers van De Gouwe zonder 

ondersteuning komen te zitten tot zeker 1 november a.s.? Dit geldt ook voor de stichting 

kindhulp Maastricht. 

3. Bent u bereid een uiterste inspanning te doen om op korte termijn een locatie te vinden om dit 

probleem op te lossen? Waarom wel? Waarin niet?   

4. Het coalitieakkoord "stad van verbondenheid" heeft als een van de gedachten om juist anders te 

gaan werken. Dit zou er naar de mening van de fractie van de PvdA toe moeten leiden dat er 

meer "out of te box" naar zaken gekeken dient te worden. Wij vragen ons dan ook af, welke 

initiatieven u genomen heeft om onderdak te bieden aan genoemde initiatieven?  

5. Aansluitend op onze vorige vraag, vragen wij ons af welke taak u hierbij ziet voor uzelf? 



 
6. Bent u met de fractie van PvdA Maastricht van mening dat dit zeker een taak is, die gelet op het 

coalitieakkoord samen met de initiatieven kan worden opgepakt? 

7. Bent u ervan op de hoogte of deze situatie zich ook momenteel of in de nabije toekomst 

voordoet bij andere initiatieven? 

 

Met vriendelijke groet,  

  

Henri Borgignons 

PvdA 

 


